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Protokól

z posiedzenia Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy

Ksawerów, które sie odbylo w dniu 16 pazdziernika 2008 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Ad.l.

Przewodniczacy Komisji GOSiR - Pan Henryk Nowak o godz. 12.10 otworzyl

posiedzenie Komisji i stwierdzil, ze zgodnie z lista obecnosci w posiedzeniu uczestniczy 9

radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych opinii. Lista

obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad.2.

planu zagospodarowania

, bez glosów przeCiW

Ochrony Srodowiska

Czlonkowie Komisji w glosowaniu - 9 glosami "za"

i wstrzymujacych sie zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia Komisji Gospodarki,

i Rolnictwa.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Aktualna realizacja inwestycji w gminie Ksawerów.

4. Opiniowanie wniosków w sprawie zmiany

przestrzennego .

5. Sprawy rózne i wniesione. ,
6. Zamkniecie posiedzenia Komisji Gospodarki,

i Rolnictwa.

Ad.3.

Ochrony Srodowiska

•

W tym punkcie Wójt Gminy - Maria Kopczewska przedstawila zakres realizacji inwestycji w

Gminie Ksawerów.

1) Adaptacja i modernizacja poddasza w sns,
2) Budowa boiska sportowego SP Wola Zaradzynska,

3) Budowa sieci kanalizacY.inej do ul. Hubala,

4) Budowa sieci kanalizacyjnej w ul. Zacisze,

5) Budowa sieci wodno-kanalizacyjnej ul. Sucha,

6) Budowa sieci wod-kan ul. Wspólna,

7) Budowa sieci wod-kan ul. Rataja,

8) Budowa sieci wod-kan ul. Spóldzielcza i Zytnia,

9) Budowa sieci wod-kan ul. Pomorska,

10) Komputeryzacja i telefonizacja Urzedu Gminy Ksawerów,
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11) Modernizacja Stacji Uzdatniania Wody,

12) Pilko chwyty na boiska,

13) Przebudowa i rozbudowa budynku Urzedu Gminy Ksawerów,

14) Przebudowa kotlowni w budynku,

15) Palacyk-mamy juz pozwolenie na budowe,

16) Rozpoczecie prac zwiazanych z inwestycja na ul. Maly Skret ( ok. 2 mln zl.).

Zostal: zakup instrumentów muzycznych.

Na pytanie Wiceprzewodniczacy Rady -Piotra Kuznickiego, kiedy zostanie rozpoczeta

procedura na uLMaly Skret, Pani Wójt odpowiedziala, ze do konca biezacego roku.

W tym miejscu Przewodniczacy Komisji-Henryk Nowak podziekowal Pani Wójt za

przedstawienie sprawozdania z realizowanych inwestycji.

AdA.

Przewodniczacy Komisji -Henryk Nowak odczytal tresc wniosków, które wplynely do

Rady Gminy Ksawerów:

1) pismo Ks. Grzegorza Adamka Proboszcza Parafii pod wezwaniem NMP Nieustajacej

Pomocy w Woli Zaradzynskiej. W zwiazku z planowana rozbudowa swiatyni

parafialnej Ksiadz Proboszcz prosi o dokonanie zmiany planu zagospodarowania

przestrzennego :

- w zakresie dotyczacym wysokosci zabudowy z 10,0 m do 25,0,,
- w zakresie przeznaczenia dzialki nr 415/7 na cele budowlane dla potrzeb parafii.

Kierownik Elzbieta Wizner wyjasnila, ze jest mozliwosc powiekszenia zabudowy o okolo

70m.

Radna Anna Szczesniak-Rydz zapytala czy poszerzenie dotyczyloby 1 i 2 strony ul.Hubala

oraz czy nasze dzialania wymagaja zgody wlascicieli dzialek?

Kierownik Elzbieta Wizner odpowiedziala, ze tak. Wiekszosc mieszkanców bedzie

zadowolona. Podjecie zmiany planu nie wymaga zgody wlascicieli dzialek.

Soltys Kazimierz Ludziejewski zaproponowal, aby radni wrócili do uregulowania sprawy

wlascicieli dzialek polozonych na Cieku Gadka, poniewaz zdaniem pana soltysa na Cieku

Gadka nie przebiega zadna strefa ochronna.

Kierownik Elzbieta Wizner wyjasnila, ze w tej sprawie Urzad Wojewódzki ponownie swoje

wnioski i uwagi uwzglednil. Jest to teren ochronny wzdluz cieku i rowów. Temat jest zywy i

nikt o nim nie zapomina.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak - nawiazujac do wypowiedzi pana soltysa

powiedziala, ze sa to dzialki na podzialy rodzinne - ojciec nie moze podzielic i przekazac
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dzialek dla dzieci. Nalezaloby tym mieszkancom pomóc i poczynic starania, zeby pracownik

Urzedu Wojewódzkiego w Lodzi przyjechal i obejrzal ten teren.

Wójt Gminy- Maria Kopczewska dodala, ze Wojewoda kladzie nacisk na tereny zalewowe

i dlatego Urzad Wojewódzki negatywnie opiniuje takie wnioski.

Soltys Kazimierz Ludziejewski zapytal, czego dotyczy strefa ochronna?

Wójt Gminy Maria Kopczewska przypomniala, ze w 1997 r. teren Ksawerowa zostal zalany.

Rowy oblicza sie na 100 lat

Latwo mówic o nieprzydatnosci rowów dopóki nie stanie sie tragedia. Ten ciek ma zadanie

odbierac wody .

Wiceprzewodniczacy Rady - Piotr Kuznicki stwierdzil, ze popiera wniosek pana soltysa

dotyczacy uwzglednienia terenu calego Ksawerowa, tylko czy sa w budzecie srodki na

zmiane planu?

Kierownik Elzbieta Wizner poinformowala, ze 3 lata trwaly prace nad zmiana planu, który

obowiazuje od 2 lat i dodala, ze jest przeciwna wyrywaniu takich kawalków. Plan ma

ksztaltowac gospodarke na terenie calej Gminy.

W ójt Gminy -Maria Kopczewska stwierdzila, ze poszerzenie pasa w Woli Zaradzynskiej

zaspokoi potrzeby rolników.

Przewodniczaca Komisji Samorzadowo-Spolecznej -Helena Rusak stwierdzila, ze skoro

powstala nowa parafia to nie mozemy zablokowac budowy.,
Radny Bogumil Niewiadomy dodal, ze ze zmiany planu na tym terenie beda w przyszlosci

korzysci dla Gminy i nie jest to zadanie bezcelowe.

Przewodniczacy Komisji-Henryk Nowak stwierdzil, ze pani kierownik Elzbieta Wizner

jasno sprecyzowala ten temat i powinnismy przychylic sie do wniosku Ksiedza Proboszcza.

Wniosek Komisji:

Przystapic do zmiany w studium dotyczacej terenu calej Woli Zaradzynskiej.

Za wnioskiem glosowalo 6 radnych, 1 radny glosowal "przeciw", 1 radny wstrzymal sie

od glosu.

2) pismo Jaroslawa Sala zam. ul.Ogrodników 65, Gadka Nowa o dokonanie zmiany w

miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego Gminy Ksawerów polegajacej

na zaprojektowaniu i wytyczeniu drogi umozliwiajacej zagospodarowanie i zabudowe

dzialki nr 63 oraz dzialek sasiadujacych i innych lezacych w tym samym ciagu.

3) pismo Jerzego Grzeszczyka ,ul.Ogrodników 69, Gadka Nowa o dokonanie zmiany

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego Gminy Ksawerów,
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polegajaca na wytyczeniu drogi lokalnej lub dojazdowej laczacej dzialke nr 62/2 oraz

dzialki sasiadujace z ul. Laczna.

4) pismo Alicji Gruszka, ul. Pomorska 140c m 33, 91-404 Lódz z prosba o zmiane planu

zagospodarowania przestrzennego i zmiane szerokosci drogi dojazdowej do pól

przylegajacej do mojej dzialki nr 62/1.

5) pismo Tadeusza Prosnaka, ul. Akacjowa 54 A, Nowa Gadka.

Stanowisko Komisji negatywne. Obecnie Gmina nie planuje zmian planu w tym

rejonie. Za negatywna opinia glosowalo - 7 radnych, glosów przeciw

i wstrzymujacych nie bylo.

- pismo Teresy i Adama Topolskich z prosba o zamiane dzialki nr 1311/4 znajdujacej sie

w Ksawerowie przy uLZeromskiego, na dzialke nr 956/1 polozona w Ksawerowie przy

uLLódzkiej. Forma i sposób rozliczenia do uzgodnienia.

W odpowiedzi na wniosek Panstwa Topolskich w sprawie zamiany dzialki nr ew.

1311/4 pow. 280 m2 na dzialke bedaca wlasnoscia Gminy Ksawerów oznaczona nr Ew. 956/1

o pow. 440 m2 w Ksawerowie przy uLLódzkiej 59 róg ul. Spóldzielczej -czlonkowie

Komisji negatywnie zaopiniowali ww wniosek. Komisja proponuje forme dzierzawy.

-pismo Jolanty Rzanek , ul. Szkolna 12, 95-054 Ksawerów z prosba o umozliwienie wykupu

posesji znajdujacej sie przy ul. Szkolnej 12 w Ksawerowie.

Stanowisko Komisji: W przypadku, kiedy Gmina Ksawerów zdecyduje sie sprzedac ww
"-

nieruchomosc wnioskujaca osoba bedzie mogla przystapic do przetargu zgodnie z zasadami

okreslonymi w ustawie o gospodarce nieruchomosciami.

Za wnioskiem glosowalo 7 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie bylo.

-pIsmo Karoliny Paproty, ul. Roosevelta 8, 95-054 Ksawerów z wnioskiem

o przeprowadzenie wizji lokalnej na u1.Roosevelta w zakresie funkcjonowania rowu przy ww

ulicy.

Stanowisko Komisji: W zwiazku z otrzymanym wnioskiem dotyczacym niedroznosci rowu

przy posesji nr 8 i nr 6 , Rada Gminy Ksawerów zwraca sie z prosba o zlikwidowanie

odprowadzania wód z Pani posesji do rowu przydroznego przy ul. Roosevelta.

Zgodnie z art. 30 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych

(Dz.U. z 2007 r., Nr 19,poz. 115 ze zm. "Utrzymywanie zjazdów, lacznie ze znajdujacymi sie

pod nimi przepustami, nalezy do wlascicieli lub uzytkowników gruntów przyleglych do drogi.

Natomiast zgodnie z art.39 cytowanej ustawy : "Zabrania sie dokonywania w pasie

drogowym czynnosci, które moglyby powodowac niszczenie lub uszkodzenie drogi i jej

urzadzen albo zmniejszenie jej trwalosci oraz zagrazac bezpieczenstwu ruchu drogowego.
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W szczególnosci zabrania sie odprowadzania wody i scieków z urzadzen melioracyjnych,

gospodarskich lub zakladowych do rowów przydroznych lub na jezdnie drogi".
Ad.5.

W tym punkcie nie bylo chetnych do zabrania glosu.
Ad.6.

Przewodniczacy Komisji-Henryk Nowak o godz. 13.40. zamknal posiedzenie Komisji

Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

INSP~~OR Posiedzeniu KGOSiR
/ d .'-<{ czynska przewo mczylIwona. '

Zalaczniki:

1. Proponowany porzadek obrad.

2. Lista obecnosci czlonków Komisji.

3. Kserokopie omawianych pism.


